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Abstract (en)
A package made of plastics and consisting of a beaker-shaped or dish-shaped container and a lid set up for reclosure after the initial opening of
the container is provided with means for indicating the original closure state of the container. These means have at least one moulded-on pin which
is arranged on the container (1) and/or the lid (2) as the one part and, in the original closure state when the lid (2) is fitted on, projects through a
corresponding opening (19) on the respective other part and is riveted to the other part at the end. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine aus einem becher- oder schalenförmigen Behälter und einem zum Wiederverschließen nach dem erstmaligen Öffnen des Behälters
eingerichteten Deckel bestehende Verpackung aus Kunststoff ist mit Mitteln zur Anzeige des Originalverschließzustandes des Behälters versehen.
Diese Mittel weisen wenigstens einen an dem Behälter (1) und/oder dem Deckel (2) als dem einen Teil angeordneten, angeformten Zapfen auf, der
im Originalverschließzustand bei aufgesetztem Deckel (2) durch eine entsprechende Öffnung (19) an dem jeweils anderen Teil ragt und endseitig
mit dem anderen Teil vernietet ist. <IMAGE>
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